
 
 
 
 
Styrelsemöte Gefle Segelsällskap 2023 02 08 

Distansmöte i Zoom    
Närvarande: Carl-Magnus Sångeclint, Bo Narving, Fredrik Lård, Linda S Gunnarsson, Maud 
Landström, Mats Bernäng, Richard Bergh, Maria Palm (via Zoom),  
 
§155 Mötets öppnande 
Carl-Magnus förklarade mötet för öppnat. 

 
§156 Godkännande av dagordning 
Mötet godkände dagordningen. 

 
§157 Sekreterare för mötet 
Fredrik Lård valdes till sekreterare för mötet. 
 
§158 Ordförande har ordet 
Carl-Magnus har kontaktat Högskolan i Gävle om att låta deras lantmäteristudenter göra en 
uppmätning i 3D av området. 
Patrik kliver av som seglingsledare. 
 
§159 Priser på plan  
Mats B har gjort ett förslag om priser för uppställning på plan som styrelsen diskuterade och 
justerade. 
Styrelsen beslutade att anta förslaget efter justeringar och att ta fram avtal som är bindande. 
 
§160 Trivselkommitté 
Maths M har lagt ett förslag på att skapa en trivselkommitté. 
Styrelsen konstaterade att vi redan har funktionen men att det behövs fler aktiva för att det skall 
fungera. 
 
§161 Bomavgift 
Denna punkt hänger ihop med §159. 
Rampen är till för föreningens medlemmar men den används påfallande ofta av okända.  
Styrelsen beslutade att införa bomavgift för att använda sjösättningsrampen och att därför låsa 
bommarna för icke-medlemmar. Det kommer behövas en eller flera bomskötare som kan öppna. 



§162 GSS värdegrund 
Styrelsen granskade den befintliga texten kring GSS värdegrund och diskuterade om justeringar 
behövs. Styrelsen kom fram till att eventuella justeringar är så små att de inte behöver redovisas. 
 
§163 Sponsring – Jolleverksamhet/ungdomsverksamhet 
Maria Palm har skrivit ett förslag som hon presenterade på mötet som gäller juniorverksamheten. 
Diskussionen fortsätter löpande och är inte föremål för styrelsebeslut i detta läge. 
 
§164 Segling 
No Emission Race är en Blå tävling. Domare och seglingsledare är klara. Skall annonseras på Sail 
arena. 18 besättningar. Offert på online realtid trackingsystem skall tas in. 
En arbetsgrupp för NER behöver tillsättas. 
 
Torsdagssegling är en Grön tävling. 
 
Styrelsen tackar ja till Maths Mårtenssons erbjudande om att även fortsättningsvis sköta om GSS 
H-båt. 
 
§165 Allt för sjön. 
Hållbara evenemang behöver aktiva för att skapa fungerande arbetsgrupper. 
Viktiga frågor till diskussionen: 
Var kommer vi ifrån? 
Var är vi? 
Var är vi på väg? 
 
§166 Årsmöte 20230222 Silvanum 
Torsten Svärd är tillfrågad att vara ordförande för årsmötet. 
Fredrik Lård är tillfrågad att vara sekreterare för årsmötet. 
Bägge har tackat för visat förtroende och accepterat att föreslås till respektive uppdrag. 
Föreläsning 18:00-19:00 
Årsmötet börjar 19:15 
Årsmötet avslutas ca 20:30 med efterföljande smörgåstårta 
 
§167 Budget 2023 
Nästa års budget beräknades vid senaste genomgången ge ett överskott om 20000 kr. 
Bo har förnyat elavtalet med Gävle Energi, fast pris 1 år till 1,03kr/kWh +avgifter. 
Det behövs köpas in en dator för styrelsearbete. Styrelsen beslutade att köpa in en laptop för 
detta. 
 
 
 



§168 Övriga frågor. 
Västra hamnen börjar bli för grund. Detta gör den obrukbar för större segelbåtar. Diskussion 
fördes under mötet att delvis göra om den till motorbåtshamn. 
 
Styrelsen tackar Göran Kinsten för donation av gamla GSS prisglas.  
 
§137 Mötets avslutande 
Carl-Magnusförklarade mötet för avslutat.  
Nästa möte Årsmöte 20230222 
 
 

 
…………………………                                         ……………………….. 
Carl-Magnus Sångeclint   Fredrik Lård 
Ordförande   Sekreterare 

 


